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STIMAȚI SĂTMĂRENI!

Satu Mare trăiește cea mai intensă 
perioadă de dezvoltare, multe probleme 
s-au rezolvat printr-o bună 
administrare a municipiului, 
asigurată de echipa UDMR.

Dezvoltarea nu presupune doar un 
bun management, este și meritul 
dumneavoastră, al tuturor cetățenilor. 
Infrastructura rutieră, atragerea 
fondurilor europene, lansarea unor 
proiecte de anvergură, zonele verzi au 
fost prioritățile ultimilor 4 ani. Nu există 
domeniu care, din 2016 până în 2020, 
să nu se fi dezvoltat.

În perioada următoare, adversarii politici 
ne vor critica și ne vor ataca cu lovituri 
sub centură. Vor fi contestate chiar și 
rezultatele evidente, dar noi continuăm 
să lucrăm cu aceeași dedicare pentru 
dezvoltarea orașului.

Suntem singurii care am înregistrat 
rezultate, avem soluții și viziune pentru 
viitorul orașului nostru. Peste patru ani 
Satu Mare trebuie să devină un oraș în 
care te simți acasă, un oraș în care cei 
care au plecat peste granițe în căutarea 
unui trai mai bun să își dorească se 
întoarcă acasă. 

Dorim să vă prezentăm, în câteva pagini, 
principalele rezultate obținute în acest 
mandat. Rezultatele vorbesc de la sine.

Mulțumim, 
Kereskényi Gábor
și echipa

Am pus orașul în mișcare: 
investițiile publice și private au adus 
un suflu nou, Satu Mare capătă o 
nouă înfățișare de la o zi la alta. 
Am recuperat o mare parte din 
restanțele pe care orașul le avea, 
comparativ cu orașele învecinate: 
Satu Mare se dezvoltă și este 
din ce în ce mai atractiv.



SE LUCREAZĂ ÎN ORAȘ
ÎN SATU MARE EXISTĂ 
446 DE STRĂZI. O TREIME 
DINTRE ACEASTA AU FOST 
MODERNIZATE DE LA 
ÎNCEPUTUL MANDATULUI.
Din 2016:

 Am reabilitat 149 de străzi, 
trotuare, parcuri și spații publice, 
pe o lungime totală de 50 de 
kilometri.

 Am reabilitat o suprafață de 
150.717 de metri pătrați.

 Am reabilitat trotuare pe o 
lungime de 150 de km, pe o 
suprafață totală de 121.996 de 
metri pătrați de asfalt și pavaj.

CUM AM PRELUAT 
ORAȘUL ÎN IUNIE 2016?

 Am preluat un oraș fără contract 
pentru întreținerea și repararea 
străzilor. 

 Din cele 446 de străzi ale 
municipiului, aproape fiecare 
necesita reparații urgente.  
Sute de gropi au afectat traficul 
rutier, zeci de străzi și spații publice 
aveau nevoie de intervenții rapide.

 Am “moștenit” lucrări deja licitate, 
care aveau probleme majore de 
proiectare. Un exemplu: 
Podul Decebal – cu grave deficiențe 
în proiectul tehnic și de execuție.

CE AM DEZVOLTAT 
ÎN ACEST DOMENIU:

 Am acordat o atenție deosebită 
în timpul derulării și la recepția 
lucrărilor, am dispus remedierea 
deficiențelor constatate, pe banii 
constructorilor.

 Au fost  reparate străzile, pe baza 
unui plan bine stabilit, în funcție 
de priorități și necesități, nu pe 
criterii arbitrare sau politice.

 Am ales să punem pavaj în loc de 
asfalt, din motive estetice.

 Am insistat pe sincronizarea 
lucrărilor cu E-ON, Electrica, 
Apaserv, RDS. 

 Rezultatul în primăvara 2020: 
a fost redus semnificativ 
numărul străzilor cu probleme.



Înainte și după: zona Oituz

Am impus tehnologie modernă și calitate.



AM REABILITAT 149 DE STRĂZI 
ȘI ARTERE DE CIRCULAȚIE 
MAJORE. AM MODERNIZAT 
TROTUARE ȘI ALEI:

REZULTATELE VORBESC 
DE LA SINE!

Bulevardul Independenței, Transilvania, 
Careiului, Lucian Blag, Cloșca (parțial), 
Octavian Goga precum și următoarele 
străzi: Ioan Slavici, Toamnei, Ion Creangă, 
Arad, Mică, Fraternității, Egalității, 
Ion Ghica, Lunca Sighet, Gavril Lazăr de 
Purcărete, Ana Ipătescu, Nicolae Golescu, 
Tineretului, 9 Mai 1877, Nicolae Iorga, 
Ambudului, Gorunului, Avram Iancu, 
Voltaire, 1 iunie, Diana, Iuliu Coroianu, 
Digului, Mărăși, Ferăstrău, Jubileului, 
Eroii Revoluției, intersectia Burdea, 
Depozitelor, Proiectantului, Bârgăului, 
Sadoveanu, Bujorului, Almașului, 
Gabriel Georgescu, B.P. Hașdeu, Brașov, 
Vulturului (parțial), Fântânele, Milcov, 
Cerbului (parțial), Banat, 
Alecu Russo (parțial).



Înainte și după: Aleea Proiectantului

Înainte și după: Grădina Romei



AM REABILITAT TROTUARELE 
ÎN URMĂTOARELE LOCAȚII:
Piața 25 Octombrie, Grădina Romei, Parcul Titulescu, 
Eroii Revoluției, Soarelui, 14 Mai, Bulevardul 
Transilvania, Careiului, Calea Traian, I.C. Brătianu, 
1. Decembrie 1918., Eugen Lovinescu, Al. Ioan Cuza, 
B-dul Unirii, Ion Creangă, Arad, Eroii Revoluției, 
Argeșului, Ilarie Chendi, Aviatorilor, Drăganilor, 
Nicolae Iorga, Toamnei, Mică, Fraternităţii, Egalităţii, 
Ion Ghica, Grigore Ureche, N. Titulescu,
Gabriel Georgescu, Sighişoara, Gavril Lazăr de Purcărete, 
Dsida Jenő, Rândunelelor, Barbu Ștefănescu Delavrancea, 
Lunca Sighet, B.P. Haşdeu, Ana Ipătescu, Bujorului, 
Nicolae Golescu, Tineretului, 9 Mai 1877, Anghel Saligny, 
Ilarie Chendi, G. Bacovia, Argeşului, Anton Pann, 
Luceafărului, Ion Neculce, Parcului, Almaşului, Ioan 
Slavici, Wolfenbüttel, Marsilia, Ceahlăului, Paris, 
George Coşbuc, Turturelelor, Iancu Jianu, 1 iunie, 
pasajul Ștefan Ruha, Diana, Ferăstrău, Digului, 
Mărăști, Depozitelor, Mureşului, Jiului, Târnavei, 
Oituz, Sadoveanu, Milcov, Iuliu Coroianu, Brânduşa, 
Făgăraşului, Muşeţel, Iasomiei, piața Rodului, Zenit, 
Proiectantului, Jubileului, Braşov, Vulturului, Fântânele, 
Cerbului, Postăvaru, parcarea Tei.

Una dintre prioritățile mandatului 
a fost modernizarea trotuarelor.



AM REABILITAT SPAȚIILE PUBLICE. 
AM CONSTRUIT PARCĂRI NOI!

 Am investit în construcția și amenajarea parcărilor. 
În decursul celor trei ani și jumătate, am amenajat 
peste 3500 locuri de parcare în oraș. Numai în 2019 
am construit 6 cvartale de parcări în cartiere, rezultând 
852 de locuri de parcare.

 În 2020 construim 11 cvartale de parcări noi, am alocat 
un buget de 10 milioane lei.

 Am început ridicarea autovehiculelor staționate 
neregulamentar. În 2019, am ridicat 751 de mașini 
din locurile interzise, aceasta fiind o altă măsură 
care trebuia aplicată de fosta conducere a orașului.

 Am modernizat piețețe și am creat condiții decente 
pentru producători și cumpărători. S-a reabilitat Piața 
Mică și Piața Mare.

 Prin investițiile continue, reabilităm și dotăm 
terenurile de joacă, am amenajat cimitirul pe pe 
strada Amațiului și Cimitirul Eroilor.

 Platoul de evenimente de pe pasajul Corneliu Coposu 
a fost reabilitat. A fost înlocuit așa-zisul lemn tekk cu 
un material compozit outdoor, devenind astfel un loc 
preferat de tinerele familii pentru diferite activități.

În ultimele decenii au fost înmatriculate peste 
zece mii de automobile în municipiu. La fel ca 
în celelalte localități, dezvoltarea infrastructurii 
rutiere este prioritatea majoră pentru conducerea 
orașului. Ce am îmbunătățit:



ÎMBUNĂTĂȚIM 
ILUMINATUL PUBLIC

 Montăm corpuri de iluminat LED cu economie 
de energie pe strada Unirii, strada Ady Endre, strada 
Ștefan cel Mare, bulevardul Transilvania și bulevardul 
Lucian Blaga.

 Am extins rețeaua de iluminat public în peste 200 de 
locații ale orașului, pe străzi, la blocuri și în parcări.

 A fost realizat iluminatul ornamental pentru clădiri 
publice, precum și la 8 biserici aparținând mai multor 
culte, monumente și clădiri de importanță istorică.

 Siguranță pentru pietoni: am început să amplasăm 
corpuri de iluminat suplimentare pentru o mai bună 
vizibilitate la 25 de treceri de pietoni.

 Extindem rețeaua de iluminat public în zonele 
Oituz, Prahovei și Milcov, precum și în parcările nou 
construite.

Pe toată lungimea de 217 km a rețelei de 
iluminat public din municipiu, am instalat 
8.192 corpuri noi.



INVESTIȚII PRIORITARE

Compania care a câștigat licitația este una cu activitate 
internațională, fiind vorba despre o companie austriacă 
care a început deja construcția, proiectul având o valoare 
de 168.555.518,48 lei.

PRIORITATEA NUMĂRUL UNU ESTE CONSTRUCȚIA 
„CELUI DE-AL TREILEA” POD PESTE SOMEȘ.

Unul dintre cele mai importante proiecte ale orașului 
a fost relansat după o perioadă de stagnare. 
În decembrie 2017, primarul Kereskényi Gábor 
a semnat contractul de finanțare.
Am finalizat exproprierile, foștii proprietari 
au fost despăgubiți.



 Din 2017, lucrările pentru construcția șoselei de centură a 
municipiului Satu Mare au avansat semnificativ. Constructorul 
italian este aproape de a finaliza podul peste Someș, care leagă 
str. Aurel Vlaicu de Drumul Careiului și care va prelua astfel 
cea mai mare parte a traficului greu din municipiu.

 Soluționăm problema traficului auto și a lipsei locurilor de 
parcăre din centrul orașului: două parcări vor fi construite pe 
străzile Decebal și Mihail Kogălniceanu, cu o capacitate totală 
de peste 500 de locuri.

 Extinderea autostrăzii M3 din 
Ungaria până la frontieră este o 
investiție prioritară a județului vecin. 

 La propunerea noastră, se va 
construi prelungirea autostrăzii cu 
tronsonul Csenger–Oar–Satu Mare, 
cu fonduri de la Guvernul României, 
astfel, sătmărenii vor avea un acces 
mai simplu la autostrada spre Vest. 



DEZVOLTĂM ORAȘUL 
CU FONDURI EUROPENE

 A trebuit să muncim foarte mult 
pentru a recupera timpul pierdut. 
Am semnat 22 de contracte de 
finanțare, în valoare de peste 
250 milioane de lei.

 Centrul Vechi își va recăpăta 
frumusețea de altădată, va deveni 
zonă pietonală și va fi amenajată 
după modelul orașelor din 
Occident.

 Vom da un aspect modern 
Centrului Nou și vom construi 
pasarela pietonală peste Someș, 
conectând, astfel, cele două zone 
ale orașului.

 
 Modernizăm transportul 

public prin achiziționarea 
autobuzelor hibrid (17 bucăți), 
construirea unui terminal modern 
și introducerea sistemului de 
e-ticketing.

 Construim o rețea municipală 
de piste pentru biciclete, ca 
să asigurăm condiții sigure de 
deplasare cu bicicleta.

 “Pata neagră” a municipiului 
din ultimii ani, lacul Cubic se va 
transforma în zonă de petrecere a 
timpului liber.

  Construim un centru social 
în zona Ostrovului.

Au început lucrările pe 
Drumul Botizului pentru 
construirea terminalului 
de transport public. 



 Mulți ne atacă spunând că aceste proiecte 
sunt doar la nivel de machete. În realitate 
cine și-a construit vreodată o casă, ne poate 
confirma: necesită un timp de la proiectare 
și documente până când apar utilajele. 
Unele proiecte au început deja, în timp ce 
la altele lucrările vor începe în cursul 
acestui an și în 2021.

 RECONSTRUIM ORAȘUL. 

 Investim în modernizarea 
sistemului de învățământ: 
Grădinița cu program prelungit 
nr. 7, Grădinița cu program 
prelungit nr. 29 și Creșa „Punguța 
cu 2 bani”, Liceul Tehnologic 
„Constantin Brâncuși”, Școlile 
Gimnaziale Mircea Eliade, 
Octavian Goga, Lucian Blaga.

 Vom reabilita termic blocurile 
de pe Aleea Milcov- bloc T2, 
Dariu Pop nr.7 bloc T40, 
Careiului nr. 18, 
Careiului bloc C6-C8, 
Piața 25 Octombrie bloc 10-12.

  Extindem sistemul de camere 
de supraveghere al orașului cu 
finanțare europeană.

  Construim stații de 
alimentare pentru mașini 
electrice și hibrid.

 Vom continua să digitalizăm 
administrația municipală.

Din fonduri european se reabilitează 
Grădinița cu program prelungit nr. 7. 
Lucrările sunt în desfășurare.



SIGURANȚĂ 
PENTRU SĂTMĂRENI!

 Prioritatea noastră a fost îmbunătățirea activității poliției locale: în 2016 erau doar 66 de camere de supraveghere 
publică în reședința de județ, până în acest an au fost instalate 106, iar până la sfârșitul anului vom instala alte 40.

 Sistemul body-cam face operarea poliției locale mult mai eficientă și mai transparentă.

 Vârsta medie a polițiștilor locali a scăzut, iar noi ne-am concentrat asupra capacității lor fizice și a 
antrenamentului.

INFRACȚIONALITATEA 
ȘI FOCARUL DE 
INFECȚIE DE PE 
STR. HOREA 
NU MAI EXISTĂ.
Un gest de curaj pe care, înainte 
de 2016, nimeni nu l-a făcut.



TRANSPORTUL PUBLIC

  După 12 ani au fost cumpărate primele autobuze noi. 
Am redus vârsta medie a parcului auto: în 2016 era 
peste 15 ani și până la sfârșitul anului 2020, vârsta 
medie de funcționare a autobuzelor va fi sub 10 ani.

  După cele 5 autobuze noi achiziționate anul trecut, în 
acest an am achiziționat 17 autobuze Solaris hibrid din 
fonduri europene.

  Am început construcția unui terminal de autobuze și 
dezvoltarea unui sistem digital de informații pentru 
călători.

11 autobuze Solaris hibrid au fost deja livrate.



Înainte și după: condiții civilizate 
de parcare în cartierul Micro 17.

Înainte și după: în locul garajelor de pe 
str. Brașovului am construit parcări moderne.



Am reabilitat spațiile neglijate 
din Centrul Nou.

Am intervenit în toate zonele din oraș: 
am reabilitat treptele de urcare/coborâre 
de pe dig, zona Podul Decebal.



CURĂȚENIE ȘI 
SALUBRIZARE

Îmbunătățirea calității serviciilor de salubritate, 
în condițiile în care actualul contract este vechi de 15 ani, 
s-a făcut prin lansarea unei noi licitații, 
prin care am impus noi condiții 
pentru operatorul de salubritate.

Am lansat o nouă licitație și pentru un sistem refăcut din temelii. 
Noul contract de salubrizare respectă  standardele Uniunii Europene 
și va fi, după semnarea contractului, unul dintre cele mai moderne 
sisteme din țară.

 operatorul va lucra cu autospeciale EURO 6

 colectare selectivă pe 5 fracții

 centru de colectare pentru deșeuri voluminoase

 patrulă eco pentru oprirea depozitării ilegale



SĂTMARUL VERDE
  Până în luna august 2018 spațiile verzi din municipiul Satu Mare au fost împărțite în două loturi mari. 

Acum, spre deosebire de anii precedenti, orașul are 10 loturi, care sunt îngrijite de 5 firme. Astfel, există un 
control mai riguros, iar concurența firmelor aduce îmbunătățiri în ceea ce privește calitatea lucrărilor de 
întreținere.

  Din august 2018, am plantat 2.342 de arbori, 4761 metri de gard viu și au fost amenajate 9 sensuri giratorii.

  În anul 2019 s-au reabilitat cele 2 fântâni arteziene din Parcul Vasile Lucaciu și Parcul Soarelui.

Reabilităm zonele verzi uitate:  
flori plantate în Parcul G. Călinescu.



INVESTIM 
ÎN EDUCAȚIE

  Creșe: 300 de copii beneficiază de serviciile de 
îngrijire și supraveghere oferite de cele șapte 
creșe din subordinea Primăriei. Am reușit în 
ultimii 2 ani să înființăm peste 100 de locuri în 
creșe.

  S-au semnat contractele din bani europeni 
pentru reabilitarea totală și a Grădinței Nr. 7, 
a Grădiniței ,,Kölcsey Ferenc, precum și a 
Liceului Tehnologic ,,Constantin Brâncuși”.

  Pentru dotarea unităților de învățământ 
am alocat anual aproximativ 3,5 
milioane de lei, realizându-se achiziții 
importante pentru 48 de unități de 
învățământ.

  În 2020, vom cheltui cea mai mare sumă 
de până acum, mai mult de 19 milioane 
de lei, pentru modernizarea instituțiilor 
de învățământ. Toate clădirile unde 
unitățile de învățământ își desfășoară 
activitatea sunt în subordinea Primăriei, 
motiv pentru care ne dorim să ținem 
pasul și le oferim echipamente moderne, 
în primul rând echipamente de IT.

Clădirea renovată 
a Grădiniței Guliver.



  La Liceul Teortetic German 
,,Johann Ettinger” s-a reabilitat 
un corp de clădire, Colegiul Națio-
nal ,, Kölcsey Ferenc” și Grădinița 
cu Program Prelungit ,,Guliver” 
au fost fost reabilitate în totalitate 
iar Liceul Romano-Catolic „Hám 
János” a fost renovat.

  Am construit terenuri de 
sport multifuncționale la 
Colegiul Național ,,Mihai 
Eminescu”, Colegiul ,,Doamna 
Stanca”, Liceul de Industrie 
Alimentară ,,Emil Palade”, Școala 
Gimnazială ,,Octavian Goga”, 
Școala Gimnazială ,,Rákóczi 
Ferenc”, Școala Gimnazială 
,,C. Brâncoveanu”. 

  Pentru siguranța copiilor, am 
echipat instituțiile de învățământ 
cu sisteme de alarme pentru 
incendiu, detectoare de fum și 
sisteme de supraveghere video.

  Începând din 2017 am crescut 
valoarea burselor cu 75% pentru 
peste 1.200 de elevi, iar în 2020, 
am dublat numărul elevilor care 
pot beneficia de burse șscolare: 
3.289 de elevi au primit astfel de 
burse.

  În contextul pandemiei de 
COVID-19, am achiziționat 
dezinfectante pentru școli 
și grădinițe. În luna mai 
2020 am achiziționat 
661 de tablete pentru copii 
ce învățau de acasă și nu 
aveau posibilitatea de a 
achiziționa o tabletă!

Mai multă mișcare, mai puín timp petrecut în fața ecranelor!   
Inaugurarea terenului sportiv al Școlii Gimnaziale ,,Rákóczi Ferenc”.



ÎN SLUJBA 
CETĂȚENILOR

PREVENIRE ȘI COMBATERE COVID

  Am îmbunătățit serviciile cu publicul din 
cadrul Primăriei și serviciile instituțiilor 
subordonate. Acum există un dialog 
permanent cu sătmărenii, direct și prin 
rețelele de socializare.

  Am prelungit programul cu publicul în zilele 
de joi, de la 16.30 până la 18.30.

  Am înființat Biroul Unic de Servicii, 
la etajul IV al centrului comercial Someșul. 
În decursul unui an, în cadrul acestui birou, 
ne adresăm circa 40.000 de cetățeni.

  Am înființat un compartiment dedicat 
asociațiilor de proprietari, pentru a încuraja 
înființarea asociațiilor.

  Audiențele sunt organizate regulat.

Ultimele luni au schimbat viața tuturor. În privința protejării 
cetățenilor, am luat măsurile necesare și am acționat prompt în limita 
resurselor financiare și umane. 

  Am achiziționat echipamente importante pentru Spitalul 
Județean, am derulat activitățile de dezinfectare a spațiilor 
publice, a unui număr de 2091 scări de bloc, spălarea străzilor, 
iar cu Direcția de Asistență Socială și ONG-urile continuăm 
acțiunile de sprijin pentru vârstnici și persoanele vulnerabile.

  De asemenea, am evaluat problemele și nevoile antreprenorilor în 
cadrul proiectului RESTART Satu Mare, ale cărui rezultate au fost 
analizate cu experți economici. 

  Am aprobat un proiect de hotărâre privind instituirea unor 
măsuri fiscale ce au vizat reducerea cu 50% a impozitului 
anual pe clădiri pentru perioada stării de urgență, pentru 
clădirile nerezidențiale, folosite pentru activitatea economică, 
dacă în perioada pentru care s-a instituit starea de urgență, a 
fost obligatoriu, potrivit legii, să fie întrerupă total activitatea 
economică. S-a aprobat scutirea de la plata taxei lunare pe 
clădiri, pentru perioada stării de urgență, dacă în perioada pentru 
care s-a instituit starea de urgență, utilizatorii clădirilor au fost 
obligați, potrivit legii, să își întrerupă total activitatea economică.

  S-a aprobat în Consiliul Local scutirea cu 50% pentru perioada 
stării de urgență, de la plata taxei  pentru utilizarea temporară 
a locurilor publice (terase) de către firmele care au fost obligate, 
potrivit legii, să își întrerupă total activitatea economică. 

  Planificăm măsuri suplimentare de stimulare pentru următoarea 
perioadă – dacă guvernul le permite.

  Am urmărit constant problemele sătmărenilor, am ajutat la 
rezolvarea problemelor financiare cu toate mijloacele de care 
dispunem: am extins reducerea de 10% a impozitului pe 
proprietate și impozitul auto la 30 iunie, în loc de 31 martie. 
Unitățile comerciale obligate să se închidă din cauza situației 
epidemice pot solicita reducere de impozit pe proprietate de 50%.

OBIECTIVUL MEU, ÎN CALITATE DE 
PRIMAR, A FOST ACELA DE A-MI 
RESPECTA ANGAJAMENTELE FAȚĂ 
DE SĂTMĂRENI. TOȚI CETĂȚENII 
DIN SATU MARE, INDIFERENT 
DE ETNIE ȘI DE CONFESIUNE, 
CONTRIBUIE LA PROSPERITATEA 
ORAȘULUI.



  Încurajarea investițiilor private atrage brand-uri internaționale 
în municipiul  Satu Mare: LIDL, mall-ul NEPI Rockcastle - 
Shopping City, Ceetrus - Aushopping, Cineplexx, McDonald’s, 
KFC, Cinema One și alte mărci renumite.

  Mai multe companii din domeniul industriei și-au extins 
capacitățile de producție, printre care ZES Zollner Electronic, 
Rosendahl Industrial, Somipress sau Electrolux Romania.

  Pentru noi, parteneriatul nu este doar un slogan: 
primarul dialoghează și prezintă periodic sferei economice 
starea orașului, a bugetului și a investițiilor. 

  Am extins bonificația de 10% a impozitului pe imobile și 
vehicule până la 30 iunie în loc de 31 martie.

ECONOMIA 
SE DEZVOLTĂ
AM PUS ORAȘUL ÎN MIȘCARE

Am susținut această activitate prin 
parteneriat corect și abordare deschisă, 
am acordat sprijin fiecărui investitor care a 
contribuit la dezvoltarea orașului. Întotdeauna 
investiţiile private se vor regăsi și în 
dezvoltarea infrastructurii publice.

Nimeni nu va investi într-un câmp gol, dacă 
în acea zonă nu există reţele de apă, de gaz 
şi alte utilități necesare pentru dezvoltarea 
infrastructurii.



CONSTRUIM UN ORAȘ 
PENTRU TINERI

Principalele noastre realizări în acest domeniu:

  Am amenajat și renovat peste 50 de locuri de 
joacă – elementele care se deteriorează sunt 
înlocuite în mod constant.

  Zona UFO are acum un alt aspect: cei 800 de 
metri pătrați de terenuri amenajate pentru 
sporturi extreme, în parcul UFO, atrag 
tinerii orașului, iar împreună cu terenurile 
de baschet și volei a fost amenajat un loc 
minunat pentru petrecerea timpului liber.

Pistă de sporturi 
extreme în parcul UFO: 

  suprafață: 800 m2  
  ideal pentru BMX, 

      skate, role 
  

  teren de baschet 
  teren de volei 
  teren badminton



UNDE TE SIMȚI 
ACASĂ, 
UNDE MERITĂ 
SĂ TE ÎNTORCI 
ACASĂ”

„

  Satu Mare te așteaptă acasă! Prima bursă a locurilor 
de muncă pentru întoarcerea tinerilor în oraș a adus 
250 de tineri care se aflau la Cluj Napoca. O nouă 
ediție a avut loc în iunie 2019 la BT Arena și, în mod 
inedit, tinerii au avut avut posibilitatea să discute 
direct cu primarul municipiului Satu Mare.

  Acest proiect, premiat la nivel național, a fost preluat 
de mai multe orașe din Transilvania.

  Locuințe ANL: 75 de locuințe au fost predate, este în 
execuție construcția pentru încă 75 de apartamente 
în cele trei blocuri noi ANL în zona str. Poligonului. 

  Am dat viață Casei Meșteșugarilor și Centrului 
Tehnologic: numai în 2019 am organizat peste 60 de 
evenimente în aceste locații.



SPORT 
PENTRU TOȚI!

  Am construit 10 terenuri de sport multifuncționale: 
la baza Dinamo, două terenuri în Colegiul Național Mihai 
Eminescu, Colegiul Național Doamna Stanca, 
Școala Gimnazială Constantin Brâncoveanu, 
Liceul Alimentar G. E. Palade, Școala Gimnazială Octavian 
Goga, Școala Gimnazială Rákóczi Ferenc, stadionul Olimpia, 
strada Gorunului.

  Am început modernizarea bazei sportive Dinamo: 
în jurul terenului sintetic de fotbal 
se va amenaja o pistă sintetică de alergare. 

SCRIMĂ

   Prin continuarea tradiției în 
acest sport de elită și prin 
organizarea evenimentelor 
internaționale, Satu Mare a 
devenit capitala scrimei din 
România. Sportivii noștri 
se pot mândri cu medalii 
internaționale, Simona Pop.

   Campioana de la Jocurile 
Olimpice de la Rio de Janeiro, 
este cetățean de onoare al 
orașului. 

SATU MARE 
ÎN ELITA SPORTULUI 

 Clubul Sportiv Municipal înregistrează succese: 
2 medalii de argint la campionat și 2 la Cupa României, 
câștigător al Cupei Europei Centrale la baschet.

 Sportivii de la karate, judo, popice și șah se întorc 
de la concursuri cu medalii importante, suntem mândri 
de aceste rezultate!

 200 de copii sunt legitimați la CSM Satu Mare.



ORAȘUL 
ARE GRIJĂ DE TINE

  Direcția de Asistență Socială își dezvoltă 
serviciile: au fost derulate 2279 de anchete 
sociale, ocupându-se cu  5579 cazuri 
sociale, în ultimii 2 ani.

  Am extins colaborarea cu centrul 
Scheffler János, proiect prin care 
mai mult de 5.000 de copii preșcolari 
vor beneficia de serviciile moderne 
de screening, la un nivel profesional.

  În parteneriat cu organizația Caritas 
am câștigat un proiect european prin 
care am amenajat un centru de zi pentru 
vârstnici, în locul fostei centrale termice 
de pe str. Jiului.

Rețeaua noastră socială 
îi protejează pe cei vulnerabili, 
dar nu și pe cei care 
refuză munca: am redus 
numărul de beneficiari de 
ajutoare sociale, fiecare fiind obligat 
să muncească în folosul comunității.



SUSȚINEM 
SISTEMUL SANITAR

  În luna martie 2019 a fost achiziționat 
un ecograf cardiac Doppler, care permite atât 
diagnosticarea, cât și monitorizarea pacienților 
care au afecțiuni cardiovasculare, mii de 
sătmăreni vor beneficia de aceste servicii. 

  În octombrie 2019, am achiziționat un aparat 
Laser Holmium, care ajută la rezolvarea litiazelor 
urinare prin mijloace minim invazive.

  Avem grijă de sănătatea tinerilor: 
am înființat cabinete stomatologice moderne 
în Colegiul Național Mihai Eminescu, în Liceul 
Tehnologic Traian Vuia, la Liceul Reformat și 
urmează înființarea cabinetului stomatologic 
modern în Școala Gimnazială Mircea Eliade

NE PREOCUPĂ SĂNĂTATEA 
CETĂȚENILOR.  
Am venit în sprijinul lor prin 
achiziționarea de aparatură medicală 
pentru Spitalul Județean de Urgență 
Satu Mare.

  Am dublat capacitatea de testare în județul Satu 
Mare! Primăria municipiului Satu Mare a cumpărat 
un sistem automat de extracție care crește 
considerabil numărul de teste ce pot fi efectuate 
într-o zi la Spitalul Județean de Urgență. Datorită 
aparatului achiziționat de noi, viteza de testare a 
pacienților a crescut de la 32 de teste pe zi la 72 de 
teste. 

  Am creat un serviciu de apeluri de urgență și 
dispecerat pentru sătmărenii cu vârsta peste 
65 de ani, fără rude, pentru care am cumpărat 
medicamente și produse alimentare de bază. 
La acest număr au fost primite aproape 500 de 
apeluri în timpul urgenței.

  Cele 2091 de scări din blocurile orașului au fost 
dezinfectate și s-au amplasat produse de dezinfecție. 
De asemenea, am dezinfectat eficient locurile de 
joacă, parcurile și spațiile publice.

PREVENIRE ȘI COMBATERE COVID



DEZVOLTĂM 
INSTITUȚIILE CULTURALE 

Oraș în mișcare
Mozgásban a város

City in motion

2018

  Am revitalizat evenimentul oprit de fosta conducere: 
festivalul internațional „Tranzit Fest”, care aduce, pentru 
sătmăreni, peste 30 de spectacole din alte orașe. 

  Teatrul de păpuși „Brighella” derulează o activitate de succes 
la Casa Meșteșugarilor, iar prima dată după revoluție am făcut 
primii pași pentru înființarea teatrului de păpuși în limba 
română. 

  Instituția Teatrului de Nord are cel mai mare număr de 
posesori de abonamente din România.

DUPĂ O PERIOADĂ DE SCANDALURI 
ȘI STAGNARE ÎNTRE 2012-2016, CELE 
DOUĂ SECȚII ALE TEATRULUI DE 
NORD LUCREAZĂ ÎNTR-UN MEDIU 
ARMONIOS, COLEGIAL, FĂRĂ TENSIUNI 
ȘI  CONCENTRÂNDU-SE PE OBIECTIVELE 
PROPUSE. DE ASEMENEA, A CRESCUT 
ȘI NUMĂRUL SPECTACOLELOR ȘI A 
COLABORĂRILOR CU INSTITUȚIILE 
TEATRALE DIN ȚARĂ. 



VIAȚĂ CULTURALĂ 
BOGATĂ ÎN ORAȘ

 După o perioadă în care domina discursul că 
”în Satu Mare nu se întâmplă nimic”, în ultimii 4 ani am 
reușit să îmbunătățim calitatea evenimentelor și, astfel, 
a crescut și numărul vizitatorilor și a turiștilor în oraș. 
În anul 2019 au avut loc peste 100 de evenimente 
culturale și de divertisment pentru sătmărenii 
de toate vârstele.

  Dintre acestea s-au remarcat în mod 
deosebit următoarele:  aniversarea secției 
române a Teatrului de Nord – 50 de ani 
de la primul spectacol al secției române, 
Zilele Orașului Satu Mare, Samfest Jazz 
Internațional, Festivalul Muzicii de Stradă, 
Caravana Filmelor TIFF, Zilele Filmului 
Românesc, Zilele Filmului Maghiar, 
Zilele Culturale Partium, în memoria 
Victimelor Revoluției din decembrie 1989, 
Târgul de Crăciun.

  Am introdus sistemul de proiecte în baza 
Legii 350, prin care am acordat, într-un 
mod transparent, finanțare pentru 200 de 
evenimente și proiecte, adunându-se în cei 
patru ani o valoare totală de 
1.8 milioane de lei.




